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Mnoho  zajímavých  informací  o  dění  v  obci  se  dozvíte  na  internetových stránkách obce
Sosnová  http://www.sosnova.org
Příspěvky  do  Sosnováčku  posílejte  na
mailovou  adresu  jliska@tiscali.cz  nebo
předejte  v  jakékoliv  podobě  na  OÚ.

Uzávěrka příspěvků do pří�tího čísla
bude ke dni 19.května 2008.

U S N E S E N Í č. 16/2008
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 31.3.2008 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

16/A  Program jednání  byl schválen
16/B ZO schválilo rozpočtovou změnu č.1/2008
16/C ZO souhlasí s odkoupením pozemku č.p.p. 248/15 do vlastnictví obce za cenu 35,--Kč/m2
16/D ZO souhlasí s navý�ením částky na Program rozvoje sportu  - 48.500,--Kč
16/E ZO schválilo rozdělení dotací Programu rozvoje sportu
16/F ZO odsouhlasilo odměny neuvolněným členům ZO, které budou dle nařízení vlády   č. 37/2003 Sb., v horní vý�i

zápis ze zastupitelstva je na vnitřní straně
Pří�tí řádné zasedání OZ je 28.dubna 2008 od 18:00  hod.
V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ Hospodaření  obce  za  I.čtvrtletí  2008
2/ Investiční  akce  v  roce  2008 - přehled  a  záměry
3/ Různé - usnesení  z  rady obce , informace  OÚ, diskuse
PÁLENÍ ČARODĚJNIC � LAMPIONOVÝ PRŮVOD

Kulturní komise a obecní úřad
v Sosnové srdečně zvou dne
30. dubna 2008 v 19.00 hodin
na posezení u ohně v areálu
mateřské �kolky, kde si
v�ichni společně opečeme
buřty, spálíme čarodějnici a po
setmění vyrazíme s lampiony
na procházku obcí. Buřty a
pitíčka pro děti jsou zaji�těny
obecním úřadem.
Nezapomeňte - dobrou náladu
a lampiony s sebou .
U s n e s e n í     č.  16 / 2008 z jednání rady obce konaného dne 17.3.2008 od 18,00hod na OÚ v Sosnové

16/A RO schválila zájezd do Divadla Spejbla a Hurvínka a rozhodla o dotaci na vstupenku pro děti ve vý�i 40,--KČ
16/B RO rozhodla o přidělení bytu sl.Havlíkové
16/C RO schválila pokácení topolů na Ram�i
16/D RO schválila vyřazení majetku z inventáře dle předlo�eného seznamu
16/E RO projednala návrh k odkoupení pozemku od Ing.Pátry a doporučuje ZO se chválení
16/F RO schválila převedení zůstatku hospodaření M� za rok 2007 do rezervního fondu
16/G RO rozhodla o objednání velkokapacitních kontejnerů na víkend 5.- 6.4.2008
16/H RO schválila program ZO na den 31.3.2008



Z á p i s   č.16/2008 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 31.3.2008 od 18.00 hod
v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, L.�pindler, V.Jeřalová, L.Michálek, M.Janovský,
MUDr.M.Kadlec, MVDr.M.Russ ,J.Anto� Ing.M.Pátra, E.Friedrich
Omluveni:  M.Konečná, MUDr.M.Hadravová
Hosté: p.Li�ka
Jednání řídil Lubomír Michálek  � starosta obce.
V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je
přítomna nadpoloviční vět�ina členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné.Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Starosta se omluvil paní Jeřalové za to , �e byla v minulém zápise nesprávně zapsána jako neomluvena, svoji nepřítomnost
omluvila řádně a včas.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: MVDr.M.Russ, Ing.M.Říha
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl  na úřední desce, internetových stránkách a v
Sosnováčku. Námitky proti němu nebyly podány, s výjimkou námitky p.Jeřalové ohledně své nepřítomnosti.
Program  zastupitelstva členové obdr�eli a nebyly k němu �ádné připomínky.
P r o g r a m:

1) Rozpočtová změna č.1/2008
2) Koupě pozemku č.p.p. 248/15 do vlastnictví obce
3) Program podpory sportu � schválení vý�e dotací
4) Různé � usnesení z rady obce,  diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:0

1)     Rozpočtová změna č.1/2008
Z Krajského úřadu Libereckého kraje při�lo sdělení o dotaci ze státního rozpočtu. Na  rok 2008  obdr�íme dotaci ve vý�i
48.560,--Kč. Jeliko� jsme  předbě�ně rozpočtovali částku 50.000,--Kč, bude tímto upravena dle skutečnosti.

Pro:13 Proti:0 Zdr�el se:0

2) Koupě pozemku č.p.p. 248/15 do vlastnictví obce
Ing.Pátra podal �ádost na OÚ o odkoupení pozemku č.p.p. 248/15  do vlastnictví obce. Jedná se o rozlohu 17m2. Je to parcela
na Lesné, pruh na vedení in�. sítí., navrhovaná cena  35,--Kč /m2 celková cena činí 595,--Kč.
Kladníček: kdo bude platit za vklad  na Kat.úř.
Michálek: ten , kdo kupuje, tedy obec

Hlasování: kdo souhlasí s odkoupením pozemku č.p.p. 248/15 do vlastnictví obce
Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0

3) Program podpory sportu � schválení vý�e dotací
Na obecním úřadě se se�lo 20 �ádostí s celkovou částkou 108.630,--Kč . Rada obce společně se sportovní komisí, �ádosti
prozkoumala a z důvodu, �e bylo počítáno na tento program jen s částkou 25.000,--Kč se rozhodla navrhnout zastupitelstvu
navý�ení částky  na 48.500,--Kč.

Hlasování: kdo souhlasí  s navý�ením částky na 48.500,--Kč � Program rozvoje sportu
Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0
RO společně se sportovní komisí předkládá tento návrh ke schválení:

SK Sosnová fotbal                         19.000,--
SK Sosnová volejbal 3.000,--
Říhová Lucie aikido 1.000,--
Li�ková Monika volejbal 1.000,--
Li�ka Jiří �achy 1.000,--
�pačková Tereza basket 1.000,--
�pačková Klára stolní tenis 4.000,--
Ondřejková Pavlína basket 1.000,--
Bowling-�pindler bowling                3.000,--
Sport relax(Kolek,�ťastná) karate 5.000,--
Bílá Lucie basket 1.000,--
Bílá Petra basket 1.000,--
Jínová Jana �achy 7.500,--
celkem 48.500,--

Pro: 13 Proti: 0 Zdr�el se: 0



4)  Různé � usnesení z rady obce, diskuse

Starosta přečetl usnesení rady obce č. 16, toto usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu.
Starosta podal návrh,aby odměny neuvolněným členům ZO byly dle nařízení vlády č. 37/2003 Sb.,v horní vý�i

Pro: 11 Proti: 1 Zdr�el se: 1
U s n e s e n í : ZO odsouhlasilo odměny neuvolněným členům ZO, které budou dle nařízení vlády č. 37/2003 Sb., v horní vý�i

•  Paní Frýdková  se obrátila na ZO s �ádostí o ře�ení problému kolem zaneseného odtoku de�ťové vody pod viaduktem.
Starosta oznámil, �e ji� objednal firmu, která zajistí zprovoznění podchodu

•  pan Janovský se dotazoval kolik bylo �ádostí na byt a zda končí letos nějaké nájemní smlouvy? Odpověď: �ádosti
byly 2 a letos �ádná nájemní smlouva nekončí.
Je studie na sportovní areál? Michálek: ano, je objednaná firma, která se tím bude zabývat.

•  pan Kladníček : je zájem o dům seniorů? Michálek: je to s kladnou odezvou. Na OÚ je   k dispozici studie.

Jednání bylo ukončeno v 19.00 hod.
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

�ACHY

V uplynulém měsíci se členové �achového krou�ku Z� Tyr�ova zúčastnili několika významných soutě�í a to s krásnými úspěchy.
V sobotu 29.3. jsme uspořádali na na�í �kole Krajský přebor 5členných dru�stev .
Na�e A dru�stvo po napínavých utkáních vybojovalo zlatou medaili před Deskem Liberec a Bi�uterií Jablonec.
Hráli jsme ve slo�ení : Jakub Copko, Simona Jínová, Matěj �tágl, Tomá� Kučera a Jiří Li�ka.
Tedy dva Sosnov�tí hráči budou reprezentovat Liberecký kraj na Mistrovství České republiky v červnu  v Kyjově !

Dal�í velké akce se zúčastnili  �áci 1. stupně .Tentokrát to bylo na Gymnáziu Č. Lípa (krajské kolo středních �kol) z důvodu přípravy
před dal�ím Mistrovstvím České republiky.  Na�e  malé 4členné dru�stvo mezi ostatními osmi týmy  (8 a� 10leté děti se odvá�ily
soupeřit i s maturanty !) nedalo svou ků�i zadarmo. Děti dokázaly porazit  českolipskou SO� Lu�ická  3:1 a udr�ely remízy
s Gymnáziem Semily, Gymnáziem Č.Lípa B a s Obchodní akademií Č. Lípa.
Velké uznání patří  zejména Jirkovi Li�kovi za 5,5bodu z 8 mo�ných (3.nejlep�í výsledek na �achovnici a největ�í překvapení
turnaje!!) i Simoně Jínové, která na 1. �achovnici bojovala s těmi nejsilněj�ími hráči a uhrála 2,5bodu.

Na�i �achisté na MČR
14. a 15. dubna - Simona Jínová a Jiří Li�ka spolu s dal�ími dvěma malými �achisty z Tyr�ovky bojovali na Mistrovství České
republiky v �achu základních �kol v beskydských Malenovicích.
Ve velmi silné konkurenci 26 �kol z celé republiky na�e dru�stvo vybojovalo pěkné 17. místo. Proto�e na�i hráči jsou věkově mlad�í,
mají velké �ance se v pří�tích ročnících umístit je�tě lépe.
Nejúspě�něj�ím hráčem týmu se stal ten nejmlad�í - Jiří Li�ka , který ziskem 6 ze 7 mo�ných bodů byl dokonce celkově nejlep�ím
hráčem na 3. �achovnici! Simona Jínová uhrála na první �achovnici 4 body.
                                                                                                                                                                                                     Jana Jínová

K těmto kolektivním úspěchům doplňuji výsledky Jiřího Li�ky na dvou individuálních soutě�ích. Ve dnech 5.-6.4.2008 se účastnil
otevřeného mistrovství České republiky s mezinárodní účastí v kategorii do 8 let v Mostě a obsadil zde 24.místo ze 71 startujících jako
nejlep�í hráč Libereckého kraje.
A v sobotu 19.4.2008 vybojoval v Liberci stříbrnou medaili na krajském přeboru Libereckého kraje v kategorii do 10 let s výsledkem 6
ze 7, kdy prohrál pouze s vítězem turnaje, o rok star�ím Hejdukem z �K Desko Liberec.

       JL

Vzhledem  k tomu, �e  Obec  Sosnová  svým  Programem  rozvoje  sportu  projevila  svůj  aktivní  zájem  podporovat
sportovní  činnost  na�ich  spoluobčanů, je  dobré  o  výsledcích  těchto  sportovců  informovat. V  obci  je  hodně
úspě�ných  sportovců, o  kterých  máme  jen  málo  informací  a  přitom  jejich  úspěchy  se pohybují  na  republikové  či
dokonce  mezinárodní  úrovni  např. karate, stolní  tenis  nebo  �achy.
Chtěl  bych  tímto  oslovit  v�echny  sportovce, kteří  nějakých  úspěchů  dosáhli, napi�te  nám  a  zveřejníme  tyto
informace  jak  na  internetových  stránkách  obce, tak  i  zde  v  Sosnováčku.

JL

FOTBAL

V  nedělním  dopoledni  (20.04.2008)  se  představili  v  nových  zářivě  �lutých  dresech  na�i  fotbaloví  �áčci  SK Sosnová. Zářily
nejen  jejich  nové  dresy, ale  i  oni  sami  na  hři�ti, kdy�  deklasovali  nekompletní  tým  Bukovan  5:0  a  to  je�tě  několik  dal�ích
�ancí  včetně  penalty  neproměnili. Doufejme, �e  jim  rekordní  výhra  dodá  nový  elán  do  tréninku  a  �e  budou  i  v  dal�ích
zápasech  podávat  dobré  výkony.

JL
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